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ACTA NÚM. 160 
 
 
Rector 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
 
Secretària general 
Esther Zapater Duque 
 
Equip de Govern 
Xavier Ramos Morilla 
Maite Carrassón López de Letona 
Rosa Maria Sebastián Pérez 
Carme Nogués Sanmiquel 
Assumpció Malgosa Morera 
Carme Miralles Guasch 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Olga Serradell Pumareda 
Salvador Navarro Soto 
Susana Navas Navarro 
Margarita Freixas Alas 
Isidre Gibert González 
Marta Bertrán Tarrés 
Enric Marín Otto 
Andrés Chamarro Lúsar 
Juan Jesús Donaire Benito 
Ian Blanes García 
 
 
Directors de departament 
Cecili Garriga Escribano 
Maria Amalia Molinero Egea 
Maria Dolors Bernabeu Tamayo 
Laila Darwich Soliva  
 
 
Directors d’institut 
Isabel Pont Castejón 
Jordi Pàmies Rovira 
 
 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea 
Juan Antonio Baeza Labat 
Ester Fernández Gimeno 
Francesc Foguet Boreu 
Cristina Palet Ballús 
Pere Ysàs Solanes 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 14 de 
desembre de 2022, es reuneix, en sessió 
ordinària, el Consell de Govern de la 
Universitat Autònoma de Barcelona, sota la 
presidència del rector, Javier Lafuente 
Sancho. Assisteixen a la reunió els membres 
del Consell assenyalats al marge.  
 
S’han excusat d’assistir-hi Olga Torres 
Hostench; degana de la Facultat de 
Traducció i d’Interpretació, en substitució de 
la qual hi assisteix Nazir Can, vicedegà 
d’Internacionalització i Professionalització de 
la Facultat; Maite Martín Ibañez, degana de la 
Facultat de Veterinària, en substitució de la 
qual hi assisteix Francesc Xavier Such Martí, 
vicedegà d’Estudiants i Pràctiques i secretari 
de la Facultat; Juan Montesinos Andrade, 
representant del personal d’administració i 
serveis, i Eloi Guerrero Menéndez, estudiant 
de doctorat. No hi assisteixen Judith Panadés 
Martí, degana de la Facultat d’Economia i 
Empresa; Jordi Bartolomé Filella, 
representant del professorat claustral (sector 
A); Isabel Pellicer Cardona, representant del 
professorat claustral (sector B); Queralt Giralt 
Planas, Salma Halhoul el Harrak, Gina Picart 
Royo, Bernat Sánchez Yvern, Ariadna Molló 
Henao i Núria Simó Bosch,  representants de 
l’alumnat (sector C); Èlia Soriano Costa, 
representant del PAS, ni Mariona Serra 
Pagès, representant del Consell Social. Hi 
assisteixen amb veu i sense vot Pedro de 
Alcántara-Garcia Briones, cap del Gabinet 
Jurídic, i Isabel García Pérez, cap de l’Oficina 
de Coordinació Institucional. Hi assisteixen 
com a convidats Maria Espadalé Reballí, 
vicepresidenta executiva de la FUAB; David 
Sánchez Solbes, president del Comitè 
d’Empresa PAS i Xènia Ris Capdevila, 
presidenta del Consell d’Estudiants. 
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Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Elena Druguet Tantiñà 
Xavier Verge Mestre 
 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños 
 
Representants del Consell Social 
Tania Nadal Vicens 

 
 
Ordre del dia 
 
Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Punt 2. Informe del rector 
 
Punt 3. Afers Econòmic-pressupostaris: 

3.1. Aprovació del projecte de pressupost de la UAB per al 2023 
Punt 4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 

4.1. Modificació de la «Guia d’avaluació de l’activitat docent del professorat de la 
Universitat Autònoma de Barcelona» 

Punt 5. Propostes de normatives: 
5.1. Modificació del Protocol per prevenir i actuar contra l’assetjament sexual, 
l’assetjament per raó per sexe, orientació sexual, identitat de gènere o expressió de 
gènere, i la violència masclista.  
5.2. Modificació del Reglament marc de facultats i escoles universitàries, departaments 
i instituts universitaris d’investigació i centres de recerca propis 
5.3. Aprovació de la política d’accés obert i d’accés de dades de recerca de la UAB  
5.4. Aprovació del Reglament d’ús i accés a la biblioteca digital de la UAB  

Punt 6. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 
6.1. Modificació del Reglament de la Facultat de Dret 
6.2. Creació del centre d’estudis i de recerca Centre de Recerca en Arts Escèniques 
(CRAE)  
6.3. Creació de la nova empresa derivada de la UAB TEMTUM GARDEN 

Punt 7. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
7.1. Autorització d’ús d’espais per a la instal·lació d’una canonada i autorització 
d’ocupació temporal  
7.2. Cessió d’ús d’espais a l’Associació EPONA  
7.3. Cessió d’ús d’uns terrenys a LGAI TECHNOLOGICAL CENTER, SA 
7.4. Cessió d’espais en el marc de l’activitat de l’Escola FUAB-Formació per al curs 
2022-2023 

Punt 8. Informe anual de la FUAB 
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Punt 9. Assumptes de tràmit 
9.1. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del 
personal docent i investigador funcionari i contractat. 1a convocatòria AAI 2022 AQU 
Catalunya 
9.2. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió del 
personal docent i investigador funcionari i contractat. Avaluació 2021 
9.3. Aprovació dels complements retributius addicionals de recerca i de transferència 
per al personal docent i investigador funcionari. 1a convocatòria AAI 2022 AQU 
Catalunya 
9.4. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador contractat. Avaluació AQU 1a convocatòria AAI 
Contractat 2022, per estimació de recurs 

Punt 10. Torn obert de paraules 
  
 
Desenvolupament de la sessió 
 
  
La secretària general obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de 
Govern, informa de les incidències de l’assistència dels membres de l’òrgan i dona la 
benvinguda com a nou membre a Tania Nadal Vicens, nova presidenta del Consell Social.  
 
Seguidament, informa de les baixes com a membres del Consell de Govern de Gabriel 
Masfurroll Lacambra, expresident del Consell Social, i de Maria Montserrat Rivera del 
Alamo, professora del sector B. 
  
Agraeix la presència de Gabriel Masfurroll, a qui dona la paraula. El senyor Masfurroll 
explica que ha estat vuit anys en el càrrec de president del Consell Social i que el 2014, 
quan va començar, no sabia totes les implicacions del càrrec. Reconeix que va costar a 
l’inici, però que creu que ha aconseguit un dels seus objectius, que és apropar el Consell 
Social a la resta de la comunitat universitària i donar-l’hi a conèixer. Dona les gracies a tots 
els estaments i col·lectius de la Universitat pel suport que se li ha donat i recorda que ha 
treballat amb els equips de Govern del rector Sancho, la rectora Arboix i el rector Lafuente. 
Dona les gràcies tant als membres dels equips de Govern com als dels equips de deganats 
i de departaments, PDI i PAS. Així mateix, manifesta que per a ell ha estat un plaer ajudar 
a fer millor la Universitat i resta a disposició de la institució per si se’l requereix. Acaba la 
intervenció mostrant la seva satisfacció perquè Tania Nadal l’hagi substituït en el càrrec.  
  
El rector destaca la gran dedicació del senyor Masfurroll, del qual assegura que ha conegut 
la Universitat i ha apropat el Consell Social a la resta de la Universitat. El rector afegeix que 
han estat uns anys de mandant molt prolífics, en què en moltes ocasions ha hagut de 
defensar els interessos de la UAB davant les institucions catalanes. Considera que ha 
deixat una gran empremta, la qual ha de continuar per millorar la relació entre la societat i 
la universitat.  
 
Tot seguit, la secretària general passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
El Consell de Govern aprova, per assentiment, l’acta de la sessió del Consell de Govern 
de la UAB 27 d’octubre de 2022.  
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Punt 2. Informe del rector. 
 
El rector dona la benvinguda a tothom i agraeix la tasca duta a terme pel president del 
Consell Social sortint, Gabriel Masfurroll. En aquest sentit, informa que el proppassat 6 de 
desembre va ser nomenada pel càrrec esmentat com a substituta d’ell la senyora Tania 
Nadal, a la qual dona novament la benvinguda.  

 
El rector explica l’acció portada a terme per l’alumnat a les Facultats de Ciències, de 
Biociències i d’Educació. Protesta per un desenvolupament no prou àgil de l’acord de 
Consell de Govern sobre l’Avaluació Única. Afegeix que ahir al matí es van instal·lar a les 
gestions acadèmiques de les tres facultats amb la voluntat de negociar amb els respectius 
deganats. Lamenta la pressió que van patir les persones treballadores de les esmentades 
gestions acadèmiques i dels deganats. En aquest sentit, puntualitza que els estudiants 
s’han quedat a passar la nit a les facultats, però fora de les gestions acadèmiques per tal 
de preservar la documentació i els béns que hi ha a dins. També informa que avui a les 8 h 
s’ha fet una nova reunió entre l’alumnat i el Deganat d’Educació i que està prevista una 
reunió a les 15 h amb la resta dels alumnes i els deganats de Ciències i Biociències. 

 
D’altra banda, exposa que ahir al matí hi va haver una assemblea de doctorands de la UAB 
al vestíbul del Rectorat. En aquest sentit, explica que, en acabar, van entrar 45 
reclamacions a la vicerectora de Personal Acadèmic per reclamar la pròrroga dels 
contractes predoctorals per un quart any, i que, tot seguit, una trentena de persones van 
pujar al despatx del rector per explicar el detall de la seva reivindicació.  

 
Respecte del marc legislatiu universitari, explica que avui se sotmetrà a debat i votació el 
dictamen de la Llei de la ciència catalana al Parlament. Afegeix que és la primera vegada 
que es legisla a Catalunya sobre ciència i que aquesta llei permetrà desenvolupar el Pla 
nacional per la societat del coneixement i l’estratègia de ciència a Catalunya. Exposa també 
que, en relació amb la inversió, la Llei insta el Govern a incrementar-la progressivament 
des de 2023 fins a 2031 fins a arribar a l’1% del PIB, com a mínim. Pel que fa a la Llei 
orgànica del sistema universitari, transmet que es preveu que sigui debatuda al Congrés 
dels Diputats el 22 de desembre de 2022 i que el febrer de 2023 vagi al Senat. Afegeix que, 
si tot marxa com es preveu, aquesta norma quedarà aprovada el març de 2023. Exposa 
que, a hores d’ara, aquesta llei equipara els drets i els deures del personal laboral i 
funcionari de les universitats, però manté que el mínim de personal funcionari ha de ser del 
51 %. A més, destaca que incorpora el dret de vaga de l’alumnat i que canvia els requisits 
necessaris per optar al càrrec de rector.  
 
Tot seguit, explica els aspectes més importants de les diferents reunions mantingudes amb 
el conseller de Recerca i Universitats des de la darrera sessió del Consell de Govern. En 
aquest sentit, el rector transmet que li ha insistir repetidament en la necessitat urgent d’una 
millora en el finançament de la Universitat i que ha reclamat un nou model de finançament 
just i equitatiu, mitjançant un contracte programa. També exposa que el conseller li va 
confirmar que en els pressupostos per 2023 hi haurà una partida específica d’uns 50 milions 
d’euros per contribuir a finançar els costos energètics de les universitats. Al respecte, el 
rector indica que la Universitat, a través del CSUC, ha mirat de sortir del preu fix, però no 
està clar que es pugui fer, i que ja està tancat el contracte amb el CSUC pel preu de 
l’energia. Respecte del Pla d’inversions universitàries (PIU), indica que el pressupost de 
2023 incorporarà un increment de 15 milions d’euros respecte del de 2022, tot i recordar 
que el PIU està molt per sota del que la UAB tenia fa 10 anys. Afegeix que l’any 2023 hi 
haurà un total de 51 milions d’euros per al total de les universitats. Així mateix, exposa que 
ha seguit insistint a rebre finançament per fer front als increments derivats de la modificació 
del topall de la Seguretat Social, els trams, els triennis, els costos de capítol II, la inflació, 
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els serveis, etc. En aquest sentit, assenyala que es preveu una partida per a 2023 de 26 
milions d’euros en tot el sistema universitari català, 6 o 7 milions dels quals aniran a la UAB. 
En relació amb les despeses de gestió de ciutat, el rector informa que s’ha optat per obrir 
una nova via de possible acord amb el Govern de la Generalitat, fora del sistema 
universitari, i puntualitza que aquests 5 o 6 milions d’euros de sobre cost que la UAB té per 
aquests conceptes no els han inclòs ara en la negociació amb la Conselleria, perquè 
pensen que serà més fàcil aconseguir aquests recursos del Govern en general. Respecte 
de l’envelliment i la inestabilitat de la plantilla del professorat a la Comissió de Personal 
Acadèmic, presidida pel mateix rector, el rector indica que fa molts mesos que es treballa i 
tant la Direcció General d’Universitats com el conseller van confirmar a finals de novembre 
de 2022 l’impuls del pla de xoc per a l’estabilització de les plantilles, que consisteix en un 
increment del finançament específic del capítol I en 10 milions d’euros anuals, durant 3 
anys, convertint places de professor associat (A3-6) en places de lector. El rector 
puntualitza que en el pressupost de 2023 aquesta aportació té caràcter extraordinari, 
quedarà de manera permanent i estabilitzada en els futurs pressupostos anuals. Assegura 
també que ha donat fruit la seva insistència d’augmentar el capítol I, imprescindible per dur 
a terme aquesta acció. Indica que, com a conseqüència d’això, la UAB està en disposició 
de treure 120 places de professor lector, addicionals a les 50 baixes per jubilació, per al 
curs 2023-2024, la qual cosa suposarà 10 noves entrades de professorat a totes les àrees 
de coneixement, cosa que permetrà modular el ritme i el calendari previst per a la 
modificació del model actual. D’altra banda, informa que, com un dels eixos principals del 
programa electoral amb el qual es va presentar al càrrec, treballa intensament amb la 
Conselleria de Recerca i Universitats per disposar d’un pla específic d’enfortiment del 
personal d’administració i serveis, per tal de proveir-ne noves places i establir una carrera 
professional. Finalment, pel que fa a les proves d’aptitud personal, transmet que la visió 
majoritària de l’ACUP és que són imprescindibles per garantir un nivell de l’alumnat que 
accedeix als estudis d’Educació, i transmet que s’han de mantenir tal com es fan arreu, ja 
que tenir aquestes proves funciona i dona bon resultat. 
 
En un altre ordre de coses, el rector informa sobre les proves d’accés a la universitat. En 
aquest sentit, transmet que, després de parlar-ne a la darrera reunió periòdica de l’Equip 
de Govern amb els degans i el director d’escola, s’han seguit fet accions. Afegeix que el 
comissionat per a la secundària, Jordi Barbé, treballa incansablement per aconseguir 
avançar. En aquest sentit, recorda que s’ha ajornat la implantació del nou model de les 
proves d’accés que el Govern proposava i remarca que aquesta prova no pot ser una 
revàlida, però reconeix que hi ha de ser. 
 
Explica que la UAB participa en un projecte conjunt per impulsar la seva presència a la 
ciutat de Barcelona, a través de la Ciutadella del Coneixement. Afegeix que en aquest 
projecte participen l’Ajuntament de Barcelona, el Govern de la Generalitat, el Ministeri de 
Ciències i Tecnologia, el Ministeri d’Universitats, el CSIC, el BIST, la Universitat Pompeu 
Fabra i la Universitat de Barcelona i transmet que l’objectiu és establir un marc de 
col·laboració per a una recerca transversal i interuniversitària.  
 
Finalitza l’informe agraint a tothom l’esforç i el compromís amb la Universitat al llarg 
d’aquest 2022 que està a punt d’acabar. Recorda que ha estat un any dur i complicat, 
sobretot als inicis, per la pandèmia i el ciberatac, i per aquest motiu reitera el seu sincer 
agraïment. 
 
La secretària general obre un primer torn de paraules, en què els membres del Consell de 
Govern debaten sobre l’ocupació per part de grups d’estudiants de les gestions 
acadèmiques de tres facultats. Es pregunta sobre fets concrets del comportament del 
personal d’administració i serveis i sobre el nombre d’alumnes que van secundar les 
accions esmentades i si van paralitzar l’activitat acadèmica. La degana de la Facultat de 
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Ciències de l’Educació i el degà de la Facultat de Biociències expliquen que un grup no 
gaire nombrós d’alumnes, principalment de centres aliens a on es duia la protesta, van 
ocupar les gestions acadèmiques amb un tarannà amenaçador respecte dels treballadors 
del col·lectiu PAS de les gestions esmentades, amb empentes i fent sonar botzines amb 
molts decibels per persuadir els treballadors de marxar del seu lloc de treball, cosa que, en 
alguns casos, va generar quadres d’ansietat. Pel que fa a la Facultat de Ciències de 
l’Educació, la degana informa que es van constituir meses de negociació entre 
representants d’alumnes del centre i el deganat i recorda que es protestava perquè, al parer 
dels estudiants, no s’està implantant correctament l’avaluació única. La degana considera 
que l’equip deganat sempre ha estat transparent i que mai no s’havia rebut cap queixa. 
Transmet que inicialment els estudiants pretenien que el 80 % de les assignatures 
s’acollissin a l’avaluació única i després van rebaixar les pretensions per una determinada 
llista d’assignatures, i que segueixen les negociacions. Pel que fa a la Facultat de 
Biociències, el degà informa que les administracions del centre van demanar al PAS que 
sortís de les gestions econòmiques. Puntualitza que, no obstant això, el personal va ser 
lliure de quedar-s’hi i no sucumbir a les amenaces. De fet, afegeix que majoritàriament va 
voler quedar-s’hi. També reconeix que, igual que a la Facultat d’Educació, del col·lectiu 
d’estudiants, pocs pertanyien al centre i que reivindiquen que se’ls informi de tot allò que la 
Facultat vagi decidint en les meses de negociació entre els representants d’estudiants del 
centre i l’equip de deganat. El rector es queixa de la falta de suport i destaca que s’ha posat 
en perill la integritat de la documentació que es custodia a les gestions acadèmiques. 
També es queixa de la falta d’efectius per part del servei de seguretat.  
 
El degà de la Facultat de Ciències corrobora que els fets esdevinguts a la seva facultat han 
estat els mateixos que els que han explicat els anteriors degans i compateix la valoració 
que han fet de la situació. Explica la flexibilitat per part de l’equip de deganat, però recorda 
que tot aquest esforç que es fa en benefici de l’alumnat recau en un sobreesforç per part 
del professorat, al qual mai es compensa per aquesta implicació.  
 
La degana de la Facultat de Filosofia i Lletres indica que a la seva facultat no s’han patit 
aquestes actuacions, tot i que han rebut algun correu electrònic reivindicatiu. Dona suport 
als degans de les facultats afectades, considera que les reivindicacions, per legítimes que 
puguin ser, no poden fer-se a través de mètodes agressius i violents i proposa la 
paralització del procediment d’implantació del sistema d’avaluació única.  
 
L’estudiant membre del Consell de Govern en representació d’aquest col·lectiu, com a 
integrant de «Crida per la UAB», manifesta que no és una acció de campus, sinó que es 
du a terme en els centres on consideren que no s’està aplicant degudament l’acord del 
Consell de Govern sobre l’avaluació única. Explica que el col·lectiu al qual representa vol 
aconseguir una garantia del compliment íntegre de l’acord del Consell de Govern i que 
interpreta que la voluntat era aplicar el sistema d’avaluació única a la majoria 
d’assignatures. Aclareix que s’han enviat correus a deganats per demanar reunió per 
tractar del tema. El rector considera inacceptable la pressió que s’ha exercit sobre els 
treballadors, i lamenta que es donessin instruccions perquè els treballadors de les gestions 
acadèmiques marxessin per evitar confrontacions. Considera que el que és objecte 
d’adaptació és l’avaluació, no la docència. El gerent manifesta que assumeix la manca de 
rapidesa per atendre els treballadors i els possibles problemes de seguretat en la protecció 
de les persones i les instal·lacions. Demana als representants dels estudiants que respectin 
en tot moment els treballadors i el seu dret a treballar. Informa que ha estat en contacte 
permanent amb els treballadors, amb els quals se solidaritza per la situació crítica. 
Considera que s’haurà d’establir un protocol de gestió de situacions com aquesta. En 
relació amb el personal de seguretat, indica que no es preveu augmentar la dotació de 
personal.  
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D’altra banda, es transmet que el protocol que es vol signar en el marc del projecte 
«Ciutadella del Coneixement» és una oportunitat per a la UAB, ja que es tracta d’una acció 
coordinada entre l’Estat, la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Barcelona. 
Tanmateix, es puntualitza que per ara només se signa un protocol d’intencions sense 
efectes jurídics i que no hi ha cap compromís per part de la UAB ni la intenció que l’Institut 
Català de Paleontologia marxi al Mercat del Peix, sinó que només s’obre una via de 
col·laboració. 
 
Així mateix, es debat sobre la transformació de professor associat en professor lector i 
sobre si això és el millor en casos en què el professorat està acreditat a agregat o 
catedràtic. El rector recorda que no és un procediment d’estabilització de Places de lector. 
En aquest sentit, puntualitza que de vegades es dona la circumstància que el professorat 
té l’acreditació de docència, però no la de recerca. També indica que això no afecta el pla 
de càtedra, ja que als tres anys requereixen un informe del deganat de qualitat docent. En 
aquests casos es poden avançar dos anys i es pot acceptar aquells que van fer docència 
a la casa.  
 
També s’exposa que el problema del PAS és que no es convoquen les places que podrien 
convocar-se. Caldria definir la carrera professional PAS, la possibilitat de la seva mobilitat 
vertical i horitzontal la qual cosa afavoreix interacció entre persones. Es preveu que al 
febrer començarem a parlar d’això.   
 
La degana Freixas vol deixar constància en acta del seu agraïment cap a Gabriel Masfurroll 
per la seva dedicació al càrrec.  
 
Així mateix, s’agraeix al rector la defensa que ha fet per augmentar el pressupost destinat 
al PIU i obtenir finançament de les despeses en matèria de ciutat.  
 
Es recorda que hi ha prevists dos concerts de Nadal: el dia 19 a les 13.45 h i a l’auditori de 
la Facultat de Filosofia i Lletres el 21 de desembre de 2022 a les 19.00 h.  
  
La secretària general obre un segon torn de paraules, en què els membres del Consell de 
Govern debaten sobre la situació dantesca viscuda a les gestions acadèmiques de les tres 
facultats esmentades. En aquest sentit, es torna a denunciar que les reclamacions no es 
portin a terme per vies violentes i es lamenta que els estudiants no hagin entès la feina 
duta a terme pels deganats dels centres. Per la seva banda, la representant dels estudiants 
considera que costa entendre la voluntat del professorat en aquest punt. Torna a demanar 
garantia de la correcta aplicació de l’acord del Consell de Govern i demana disculpes per 
les tensions produïdes amb el PAS de les gestions acadèmiques dels centres afectats. El 
rector agraeix la crítica i demana la possibilitat d’arribar a pactes en un futur.  
 
Es demana que es tingui en consideració que hi ha professors que en passar a agregats 
demanen l’adscripció de la seva activitat de recerca a altres institucions, la qual cosa 
descapitalitza el campus i desvirtua la finalitat amb la qual es porta a terme la transformació 
de professorat associat a figures estables. Es demanen dades concretes de professors 
agregats per als propers anys. El rector espera que amb aquest procés es captin professors 
nous i transmet que la intenció és contractar personal docent i, per tant, evitar que marxin. 
En relació amb la modificació del model de dedicació acadèmica, creu que s’ha de fer 
autocrítica, però assegura que ha estat la primera vegada que se n’ha fet una anàlisi tècnica 
amb dades concretes. No obstant això, amb l’augment de plantilla creu que no hi ha tanta 
urgència d’aplicar-ne la modificació de manera urgent.  
  
 
Punt 3. Afers Econòmic-pressupostaris: 
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3.1. Aprovació del projecte de pressupost de la UAB per a 2023 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Economia, que presenta la proposta 
de pressupost que va rebre l’informe favorable de la Comissió d’Economia i d’Organització 
en 30 de novembre de 2022. El vicerector fa un resum del pressupost de la UAB i repassa 
les partides més significatives. En aquest sentit, pel que fa als ingressos, destaca la 
consolidació de les reduccions en els preus dels crèdits de la matrícula del curs 2022-2023 
(49,13 milions d’euros), la previsió d’ingressos per transferències corrents de la Generalitat 
basades en les de 2022, amb l’increment de la subvenció per Infermeria, les 
compensacions de taxes, l’increment per despeses en matèria de ciutat i l’increment 
energètic (235,86 milions d’euros). Pel que fa a les despeses, destaca les de personal 
(230,22 milions d’euros, un augment del 5,05 % respecte de 2022) i les de funcionament i 
altres (capítol 6), de 41,98 milions euros, la qual cosa és un 5,24% superior al 2022. Del 
finançament específic, destaca un increment en formació contínua, tot i que sense assolir 
nivells prepandèmia (0,6 milions d’euros). També assenyala l’increment en cooperació i 
mobilitat, prestacions de serveis i altres per sobre de nivells prepandèmia (1,2 milions 
d’euros), l’increment d’ingressos de recerca en 2,3 milions d’euros i el manteniment del 
finançament del Pla d’inversions universitàries. 
 
 
S’obre un torn de paraules, en què es demanen dades sobre la bretxa salarial entre dones 
i homes. Es parla que, a diferència del col·lectiu de treballadors laborals, el PAS funcionari 
està molt feminitzat. El vicerector d’Economia indica que en el marc d’altres comissions es 
treballa en aquestes dades i el gerent puntualitza que s’han ordenat aquestes dades en 
diferents categories, les quals seran explicades a la Comissió d’Igualtat i de Responsabilitat 
Social Universitària.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:   
 
PRIMER. Aprovar el projecte de pressupost de la UAB per a l’exercici 2023, que 
s’annexa (annex núm. 1). 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social perquè exerceixi les seves 
competències. 
 
TERCER. Encarregar al gerent l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
QUART. Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Economia per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
Punt 4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador 
 
4.1. Modificació de la «Guia d’avaluació de l’activitat docent del professorat de la Universitat 
Autònoma de Barcelona» 

 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Qualitat, que informa de la 
proposta de modificació de la «Guia d’avaluació de l’activitat docent del professorat de la 
Universitat Autònoma de Barcelona», la qual va ser aprovada pel Consell de Govern en 
data 30 de gener de 2020, segons el que recull i proposa l’autoinforme d’avaluació de la 
UAB per a la renovació de l’acreditació del manual d’avaluació docent per traslladar-lo al 
Consell de Govern perquè l’aprovi. La vicerectora afegeix que aquesta proposta va rebre 
l’informe favorable de la Comissió de Personal Acadèmica el 29 de novembre de 2022.  
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Seguidament, informa que a la sessió de la Comissió la degana de la Facultat de Ciències 
Polítiques i Sociologia va demanar la modificació de la taula 7.3, la qual no comparteix però 
deixa a criteri dels membres de la Comissió per si consideren oportú incorporar-hi la 
modificació proposada per la degana. Seguidament, la degana hi intervé per defensar la 
modificació del text proposada per ella. S’obre un debat, en què es valoren diferents 
aspectes de la reforma, com qui té la competència per valorar quan es compleix els trams 
de docència, si el professorat està obligat a presentar-se a avaluacions i, en cas que no es 
presenti, quines repercussions té aquesta acció. Un cop finalitzat el debat, se sotmet a 
consideració únicament la proposta de modificació promoguda per la vicerectora de 
Qualitat, però no la proposta de la degana de la Facultat de Ciències Polítiques i Sociologia.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar la modificació de la “«Guia d’avaluació de l’activitat docent del 
professorat de la Universitat Autònoma de Barcelona», aprovada pel Consell de 
Govern en data 30/01/2020, de conformitat amb l’annex adjunt núm. 2. 
 
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva aprovació 
per part del Consell de Govern, i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la 
UAB. 
 
TERCER. Comunicar el present acord a la vicerectora de Qualitat, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
 
Punt 5. Propostes de normatives 
 
5.1. Modificació del Protocol per prevenir i actuar contra l’assetjament sexual, l’assetjament 
per raó per sexe, orientació sexual, identitat de gènere o expressió de gènere, i la violència 
masclista 
  
La secretària general informa que el 7 de novembre de 2018 el Consell de Govern va 
aprovar el Protocol per prevenir i actuar contra l’assetjament sexual, l’assetjament per raó 
de sexe, orientació sexual, identitat de gènere o expressió de gènere, i la violència 
masclista. Vista l’experiència adquirida durant quatre anys en aplicació del Protocol; ateses 
les diferents modificacions legislatives sectorials (la Llei 17/2020, de 22 de desembre, de 
modificació de la Llei 5/2008, del dret de les dones a erradicar la violència masclista; la Llei 
3/2022, de 24 de febrer, de convivència universitària, i la Llei 15/2022, de 12 de juliol, 
integral per la igualtat de tracte i la no discriminació), així com les diferents polítiques 
endegades per les administracions públiques, aconsella modificar el text del Protocol per 
adequar-ne el contingut a les necessitats que en motiven la promulgació, en els termes de 
l’annex núm. 3. Explica que es va constituir un grup de treball el mes d’abril de 2022 integrat 
per 20 persones de diferents col·lectius de la comunitat universitària. Exposa la dinàmica 
del grup de treball, que es va reunir en 5 ocasions. En aquest sentit, informa que les 
principals novetats del text que es presenta són que s’actualitzen les referències 
normatives i els principis que regeixen l’actuació del Protocol, s’estableixen procediments 
alternatius derivats de l’activació del Protocol, s’agilitza la gestió dels procediments un cop 
activitat el Protocol, es reforma la composició de la CTA i de la relació dels nous 
procediments amb les actuacions de la CIRCA i s’estableix l’Observatori com l’òrgan que 
farà seguiment de les mesures. Seguidament, informa que els estudiants, en lloc de 
defensar la seva postura en el si d’aquest òrgan, han optat per deixar a la porta de la sala 
de juntes un conjunt de pamflets en què manifesten el seu punt de vista. La secretària 
general passa a llegir un per un aquests punts i dona resposta a tots.  
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A continuació, obre un torn de paraules, en què hi ha diverses mostres de felicitació pel 
treball portat a terme, la participació en l’elaboració del text i la voluntat de l’Equip de 
Govern d’aplicar el protocol. D’altra banda, es valora negativament l’absència dels 
representants dels estudiants en l’acte, ja que posa de manifest el malestar d’estudiants. 
Es comenten aspectes tècnics del text, com la inclusió de conceptes relatius a l’assetjament 
vertical i la valoració de diferents situacions de desigualtat a la Universitat. Es feliciten les 
persones de l’Observatori per la Igualtat per la tasca desenvolupada. Es demana concreció 
sobre el paper dels directors de departaments i instituts en aquest àmbit.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar la modificació del ‘Protocol per prevenir i actuar contra 
l’assetjament sexual, l’assetjament per raó de sexe, orientació sexual, identitat de 
gènere o expressió de gènere, i la violència masclista’ en els termes de l’Annex núm. 
3. 
 
SEGON. Encarregar a la Secretària General l’execució i seguiment d’aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords a l’àmbit gerencial competent en matèria 
de RSU, per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
5.2. Modificació del Reglament Marc de Facultats i Escoles Universitàries, Departaments i 
Instituts Universitaris d’investigació i Centres de Recerca Propis.    
 
El president retira aquest punt de l’ordre del dia.  
 
 
5.3. Aprovació de la política d’accés obert i d’accés de dades de recerca de la UAB 
 
La secretària general dona a la paraula a la vicerectora d’Innovació, de Transferència i 
d’Emprenedoria, que presenta la proposta de modificació de la Política institucional d’accés 
obert de la Universitat Autònoma de Barcelona i la Política institucional d’accés obert per a 
les dades de recerca de la Universitat Autònoma de Barcelona. Respecte de la Política 
Institucional d’Accés Obert de la Universitat Autònoma de Barcelona, informa que va ser 
aprovada pel Consell de Govern el 25 d’abril de 2012 i que des de llavors s’ha avançat molt 
en el compromís cap a l’accés obert. En aquest sentit, concreta que s’ha publicat la nova 
Llei de la ciència, que requereix que els resultats de l’activitat de recerca finançada amb 
fons públics que es publiquin en revistes científiques estiguin disponibles en repositoris 
institucionals de manera simultània a la data de publicació, i s’ha implementat el programari 
EGRETA de gestió de la recerca i la transferència. La vicerectora afegeix que tots aquests 
factors comporten canvis importants en la política d’accés obert de la Universitat. Respecte 
de la Política institucional d’accés obert per a les dades de recerca de la Universitat 
Autònoma de Barcelona, transmet que el Consell de Govern va aprovar-la l’11 de març de 
2020 i que des d’aleshores el Consorci de Serveis Universitaris de Catalunya (CSUC) ha 
creat un repositori de dades de recerca per a totes les universitats i centres de recerca de 
Catalunya (CERCA), anomenat CORA, el qual cal incloure en el document de Política 
abans esmentat. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
  
PRIMER. Aprovar la modificació de la “Política Institucional d’Accés Obert de la 
Universitat Autònoma de Barcelona” i de la “Política institucional d’accés obert per 
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a les dades de recerca de la Universitat Autònoma de Barcelona”, en els termes que 
s’annexen (Annex núm. 4). 
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
5.4. Aprovació del Reglament d’ús i accés a la biblioteca digital de la UAB.  
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, de Transparència i 
d’Emprenedoria, que presenta la proposta d’aprovació del Reglament d’ús i accés a la 
Biblioteca Digital de la UAB. La vicerectora explica que la UAB subscriu llibres, revistes i 
bases de dades en format digital que conformen la biblioteca digital de la UAB, partint 
d’unes llicències d’ús, i que la Universitat ha de garantir que s’actua d’acord amb aquestes 
llicències. En aquest sentit, exposa que s’han produït millores en la seguretat del sistema 
d’identificació d’usuaris i en l’establiment d’IP dinàmiques per als ordinadors, la qual cosa  
comporta la necessitat d’establir les tipologies d’usuari que poden accedir a la biblioteca 
digital i la manera en què s’autoritza aquest accés. 
 
 
A continuació, s’obre un torn de paraules, en el qual s’exposa que es dona una situació 
paradoxal, ja que, d’una banda, es restringeix l’accés a continguts, però, de l’altra, la 
legislació sectorial aboca a un sistema de ciència oberta. La vicerectora respon que la UAB 
dona accés a la seva comunitat científica a continguts protegits per drets de la propietat 
intel·lectual a través de les llicències corresponents subscrites amb les editorials, titulars 
legítimes dels drets d’explotació dels continguts llicenciats. Afegeix que, en virtut d’aquests 
contractes de llicència, la UAB, a canvi de pagar un preu a les editorials, té dret a fer que 
el seu personal i estudiants puguin accedir a continguts protegits. Puntualitza que el 
problema es dona quan, a través de les llicències de la UAB, accedeix a continguts 
d’aquestes bases de dades personal d’altres institucions pel qual la UAB no abona el preu 
de la llicència, cosa que fa que les editorials reclamin més diners a la UAB. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:   
  
PRIMER. Aprovar el Reglament d’ús i accés a la Biblioteca Digital de la UAB, en els 
termes que s’annexen (Annex núm. 5). 
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
Punt 6. Estructures bàsiques i serveis de la UAB 
 
6.1. Modificació del Reglament de la Facultat de Dret 
 
La secretària general presenta la proposta de modificació del Reglament de la Facultat de 
Dret, aprovada per acord de la Junta de Facultat de 25 d’octubre de 2022, i en el qual es 
proposa la modificació de les funcions de la Facultat, els òrgans de govern, amb la creació 
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de noves comissions com la d’Igualtat i de Qualitat, així com la reforma de la composició 
de la Junta de Facultat. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
  
PRIMERA. Ratificar l’acord de la Junta de Facultat de Dret de 25 d’octubre de 2022 
pel qual va aprovar la modificació del seu Reglament segons document que s’annexa 
(Annex núm. 6). 
 
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva ratificació 
per part del Consell de Govern. 
 
TERCER. Comunicar el present acord a la Facultat de Dret.  
 
 
6.2. Creació del centre d’estudis i de recerca “Centre de recerca en Arts Escèniques” 
(CRAE)  
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que explica la proposta 
de creació del centre d’estudis i de recerca denominat Centre de Recerca en Arts 
Escèniques (CRAE), promogut per Francesc Foguet Boreu, la qual va acompanyada de la 
preceptiva memòria que conté les finalitats, les línies d’investigació principals, la proposta 
d’activitats, la relació de les persones que en formaran part i un pla econòmic, així com la 
proposta de reglament de funcionament. 
  
En el torn obert de paraules la degana de la Facultat de Filosofia i Lletres felicita el senyor 
Foguet per la creació de l’estructura de recerca.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Aprovar la creació del centre d’estudis i de recerca amb la denominació 
‘Centre de Recerca en Arts Escèniques (CRAE)’ en els termes de la memòria 
acompanyada com Annex núm. 7 i el reglament de funcionament, acompanyat com 
Annex núm. 8. 
 
SEGON. Encarregar la vicerectora de Recerca l’execució i seguiment d’aquests 
acords. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius 
 
 
6.3. Creació de la nova empresa derivada de la UAB, TEMTUM GARDEN 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa de la proposta de participació en l’empresa TECTUM 
GARDEN, SL, així com el seu reconeixement com a empresa de base tecnològica de la 
UAB, projecte promogut per Xavier Gabarrell Durany. Exposa que ha obtingut l’informe 
positiu de l’Oficina de Valorització i Patents sobre l’objecte que s’ha de transferir i la seva 
protecció, així com l’adequació per ser transferit a TECTUM GARDEN, SL (annex núm. 9 
– document confidencial) i l’informe preliminar de la comissió ad hoc sobre la valoració 
favorable de la proposta de 18 d’octubre de 2022 (annex núm. 10 – document 
confidencial). La vicerectora afegeix que aquesta proposta compta amb l’acord de la 
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Comissió de Recerca, Transferència i Innovació de 20 d’octubre de 2022 i l’informe 
favorable de la Comissió Econòmica del Consell Social de 10 de novembre de 2022.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:   
  
PRIMER. Aprovar la participació de la Universitat Autònoma de Barcelona en el 
capital social de l’empresa “TECTUM GARDEN, S.L”, a través de la subscripció de 
participacions socials equivalents al 10% del capital social de l’empresa, per part de 
l’entitat instrumental creada amb aquesta finalitat (UABFIRMS, S.L.U.), adquirint-les 
a valor nominal, amb un desemborsament màxim de 4.000 €, en els termes establerts 
a l’informe preliminar sobre la proposta emesa pel comitè ad-hoc, reconeixent-ne a 
“TECTUM GARDEN, S.L” la condició d’empresa de base tecnològica de la Universitat 
Autònoma de Barcelona. 
 
SEGON. Aprovar la participació de la UAB el 10 per 100 del capital social de 
l’empresa, amb una aportació màxima de 4.000,00 euros. 
 
TERCER. Certificar, d’acord amb el que estableix la Disposició Addicional vint-i-
quatrena de la Llei Orgànica 4/2007, de 12 d’abril, per la qual es modifica la Llei 
Orgànica 6/2001, de 21 de desembre, d’Universitats, la naturalesa de base 
tecnològica de l’empresa, així com que les contraprestacions a favor de la Universitat 
a què es fa esment a la part expositiva d’aquests acords són adequades. 
 
QUART. Autoritzar el rector o persona en qui delegui perquè, en nom i representació 
de la Universitat Autònoma de Barcelona, realitzi els actes següents: 
 
a) Formalitzar el contracte entre socis, el contracte de transferència de tecnologia i 
l’aprovació dels estatuts corresponents, un cop confirmada la seva adequació 
jurídica i completada la tramitació interna de la Universitat Autònoma de Barcelona 
que en cada cas correspongui. 
 
b) Designar i nomenar, si s’escau, els representants de la Universitat Autònoma de 
Barcelona als diferents òrgans de la societat, així com les persones que hagin 
d’actuar en qualitat de substituts a les reunions dels òrgans socials. 
 
c) Comparèixer davant qualsevol autoritat, organisme o entitat, pública o privada que 
siguin necessàries per a la formalització d’aquest acord i, en general, realitzar les 
actuacions pertinents per tal de fer efectiu el que disposa el present acord. 
 
CINQUÈ. Encarregar la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l’execució i el seguiment dels acords anteriors. En particular se li encarrega que 
informi el Consell de Govern sobre el desenvolupament de l’empresa TECTUM 
GARDEN, SL, en el termini d’un any aproximadament. 
 
Sisè. Comunicar aquests acords al vicegerent de Recerca per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per fer-los efectius i per tal que faci la difusió oportuna. 
 
 
Punt 7. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
7.1. Autorització d’ús d’espais per a la instal·lació d’una canonada i autorització d’ocupació 
temporal 
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La secretària general dona la paraula al gerent, que informa que Aigües de Barcelona 
Empresa Metropolitana de Gestió del Cicle Integral de l’Aigua, SA ha de dur a terme sobre 
finques registrals que integren el campus (al costat del pàrquing de Bombers) obres 
relatives al «Projecte constructiu de renovació de la canonada d’abastament Badia-
Barberà, tram ctra. Autònoma aparcament bombers» per ubicar-hi una canonada 
subterrània.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:   
 
PRIMER.- Autoritzar a Aigües de Barcelona, Empresa Metropolitana de Gestió del 
Cicle Integral de l’Aigua, S.A., amb CIF número 66098435, l’ús de 469,58 m2 d’uns 
terrenys de la UAB, ubicats a les finques núm. 45.277 i 45.279 inscrites al Registre 
de la propietat núm. 2 de Cerdanyola del Vallès (parcel·la cadastral número 
5663102DF2956D) per a la instal·lació d’una canonada de pas soterrat i les 
instal·lacions complementaries, pel període màxim permès per la legislació de 
patrimoni de les Administracions públiques, tal com es grafia en el plànol 
acompanyat com a Annex núm. 11. 
 
SEGON.- Autoritzar a Aigües de Barcelona, S.A. a ocupar temporalment, la porció de 
terreny de 656,95 m2 de superfície, amb l’objecte de possibilitar l’execució de les 
obres indicades en l’anterior acord. 
 
TERCER.- Autoritzar el rector, o persona en qui delegui, perquè en nom i 
representació de la Universitat Autònoma de Barcelona, formalitzi amb el 
representant d’ Aigües de Barcelona, Empresa Metropolitana de Gestió del Cicle 
Integral de l’Aigua, S.A. el contracte de constitució de servitud d’aqüeducte / de pas 
i d’autorització d’ocupació temporal, facultant-los perquè realitzin totes les 
actuacions necessàries per l’execució dels presents acords, incloses les esmenes o 
millores de caràcter tècnic que siguin necessàries per a la signatura del document, 
segon la proposat de minuta que s’aprova (Annex núm. 12). 
 
QUART.- Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
 
CINQUÈ.- Encarregar la vicerectora de Campus, Sostenibilitat i Territori l'execució i 
el seguiment de l'acord primer. 
 
SISÈ.- Comunicar els presents acords al Director d’Arquitectura i Logística, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
7.2. Cessió d’ús d’espais a l’Associació EPONA.  
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Campus, Sostenibilitat i Territori, 
que informa de la proposta per renovar el conveni que en data 2 de desembre de 2016 la 
Universitat va formalitzar amb l’Associació EPONA, pel qual se cedeix l’ús d’espais per dur-
hi a terme activitats encaminades a facilitar la rehabilitació biopsicosocial de les persones 
que ho requereixin, per mitjà de les teràpies assistides amb cavalls, així com oferir formació 
de qualitat tot buscant la professionalització i el reconeixement del valor terapèutic de 
l’equinoteràpia. La vicerectora explica que el Laboratori d’Investigació Prosocial Aplicada 
treballa amb EPONA en el Curs d’especialista com a Monitor en Equinoteràpia i el postgrau 
en Equinoteràpia i Coaching Prosocial en dependències de la UAB. Per tot això, proposa 
la cessió d’ús de 5.000 m2 al costat de la Facultat de Veterinària per sis anys, prorrogables.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
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PRIMER.- Autoritzar la cessió d’ús a Associació EPONA d’uns espais que es passen 
a identificar, en els següents termes: 
 

-  Objecte: Parcel·la semi-boscosa situada a la part Oest del Campus, entre les 
Granges de Veterinària i la Travessera dels Turons, carrer de Les Granges i 
carrer del Hospital Clínic Veterinari, delimitant uns 5.000 m2, on s’instal·laran 
dues pistes per a cavalls, una caseta de fusta de 20 m2 per a magatzem d’estris 
i material d’ús en teràpies, petit mòdul per a Servei adaptat, zona de dutxes per 
a cavalls, i en un futur una petita aula de 40 m2 (Annex núm. 13). 

 
-  Cànon: 16.809 € anuals –impostos exclosos-, a raó de 1.400,75 € / mes. Revisable 

anualment amb l’IPC Estatal. 
 
-  Despeses: L’Associació EPONA haurà d’abonar a la UAB, apart de l’import del 

cànon, les despeses d’aigua i electricitat generades als espais objecte de cessió 
d’ús. 

 
-  Termini de duració: 6 anys, amb la possibilitat de prorrogar de forma expressa 

el conveni per successius períodes de 6 anys cadascun fins arribar a un total de 
30 anys. 

 
-  Destinació: Desenvolupament de les activitats pròpies de la seva finalitat 

associativa, pràctiques del Curs de Monitor l’Equinoteràpia i el Postgrau, així 
com sessions pràctiques l’Equinoteràpia i formació. 

 
SEGON.- Autoritzar el rector, o persona en qui delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb 
les clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquest acord. 
 
TERCER.- Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
 
QUART.- Encarregar la Vicerectora de Campus, Sostenibilitat i Territori l'execució i 
el seguiment de l'acord primer. 
 
CINQUÈ.- Comunicar els presents acords al directora d’Arquitectura i Logística, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius- 
 
 
7.3. Cessió d’ús d’uns terrenys a LGAI TECHNOLOGICAL CENTER, S.A. 
 
La presidenta dona la paraula a la vicerectora de Campus, Sostenibilitat i Territori, que 
presenta la proposta de renovació de l’autorització d’ús d’espais a LGAI TECHNOLOGICAL 
CENTER, SA, per poder-los usar com a aparcament, la qual es remunta a la dècada de 
1990. Explica els diferents acords en virtut dels quals la Universitat ha anat autoritzant i 
ampliant al LGAI l’espai per a l’ús de l’aparcament.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Autoritzar l’ús de terrenys de titularitat de la UAB a LGAI TECHNOLOGICAL 
CENTER, SA: 
 
- Objecte: Porció del terreny situat davant l’entrada principal de l’edifici on està 

radicat el Laboratori General d’Assaigs i Investigacions de Catalunya, amb la 
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superfície de 2.700 m2 per donar ús a 132 places de pàrquing, aproximadament 
(identificada en el plànol annex). 
 

- Preu: 37.000,00 € anuals (IVA exclòs) i subjecte a revisió anual d’acord amb l’IPC 
estatal. 
 

- Termini de duració: 2 anys, des del 21 de desembre de 2021, més dos possibles 
pròrrogues anuals. 
 

- Destinació: El destí del dret d’ús objecte d’autorització serà és l’aparcament de 
vehicles al voltant de l’edifici on està radicat el LGAI per als seus usuaris (132 
places aproximadament). 

 
SEGON. Autoritzar el rector, o persona en qui delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb 
les clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquest acord. 
 
TERCER. Encarregar la vicerectora de Campus, Sostenibilitat i Territori que faci el 
seguiment de l’acompliment d’aquest acord. 
 
QUART. Elevar al Consell Social el present acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
CINQUÈ. Comunicar el present acord al Director d’Arquitectura i Logística. 
 
 
7.4. Cessió d’espais en el marc de l’activitat de l’Escola FUAB-Formació per al curs 2022-
2023.  
 
La presidenta dona la paraula al gerent, que explica l’autorització d’espais per part de la 
Fundació Universitat Autònoma de Barcelona (FUAB) perquè l’Escola Fundació Universitat 
Autònoma de Barcelona-Formació (fUABf), de la serva titularitat, pugui impartir al llarg del 
curs 2023-2024 un màster universitari en Didàctica del Xinès per a Hispanoparlants, un 
màster universitari en Unió Europea Xina, Cultura i Economia i un màster universitari en 
Polítiques Socials i Acció Comunitària, en els termes de l’annex núm. 14. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
  
Primer. Autoritzar la signatura de l’annex al conveni per a la participació del 
professorat de la Universitat Autònoma de Barcelona a la Fundació Universitat 
Autònoma de Barcelona i la gestió d’espais en el marc de l’activitat de l’Escola 
Fundació Universitat Autònoma de Barcelona – Formació (fUABf) en els termes de 
l’annex núm. 14. 
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell Social perquè l’aprovi, si escau. 
 
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia l’execució i el seguiment de l’acord 
primer. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
8. Informe anual de la FUAB 
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La presidenta dona la paraula al vicerector d’Economia, que presenta l’informe anual de la 
FUAB i explica les tres activitats principals desenvolupades: docència, gestió patrimonial i 
direcció general de fundacions i empreses creades per la UAB. Pel que fa a la docència, el 
vicerector explica que té la titularitat de la FUABformació, centre adscrit a la UAB que 
integra els àmbits de Turisme i Direcció Hotelera, Prevenció i Seguretat Interna i Arxivística 
de Documentació, els quals imparteixen 5 graus amb 965 estudiants, 11 màsters amb 470 
alumnes; formació contínua amb 446 alumnes, així com el programa Study Abroad i 1 cicle 
formatiu de grau superior en Comerç Internacional amb 51 alumnes. En l’àmbit patrimonial, 
el vicerector exposa que la FUAB gestiona l’edifici de la Casa Convalescència, seu de la 
UAB a Barcelona on tenen la seu institucional UAB Idiomes Barcelona, la Fundació Salut i 
Envelliment i l’Institut de Ciències de l’Educació de la UAB. El vicerector també explica que 
l’equip de Congressos i Esdeveniments UAB Campus ha gestionat un total de 143 actes 
(el 2019, 268): 4 congressos, 41 reunions, 48 cursos, 10 presentacions de producte, 8 actes 
socials, 2 grups esportius, 12 esdeveniments de grans corporacions i 17 rodatges. 
Respecte de la direcció d’entitats, el vicerector transmet que la FUAB ocupa el càrrec de 
directora general de la Fundació Salut i Envelliment UAB, la Fundació Hospital Clínic 
Veterinari, la Fundació Autònoma Solidària i la Fundació Alumni, i que és sòcia única 
d’Escola d’Idiomes Moderns Casa Convalescència, SL i sòcia majoritària de Vila 
Universitària SL (un 6,06 % de la qual és de l’Ajuntament de Cerdanyola). Així mateix, 
afegeix que a 31 de desembre de 2021 disposa de 6,1 milions d’euros de fons propis, dels 
quals 3,4 milions d’euros són fons dotacionals, 3,9 milions d’euros d’excedents d’exercicis 
anteriors, i que va presentar un resultat de l’exercici de -1,2 milions d’euros, de la qual cosa 
resulten uns fons propis de 6,1 milions d’euros.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda donar-se per assabentat de l’informe 
de la Fundació Universitat Autònoma de Barcelona. 
 
 
9. Assumptes de tràmit 
 
9.1. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del 
personal docent i investigador funcionari i contractat. 1a Convocatòria AAI 2022 AQU 
Catalunya 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que proposa 
l’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del personal 
docent i investigador funcionari i contractat segons la Resolució REU/3817/2021, de 23 de 
desembre, les certificacions emeses per l’AQU Catalunya referents als mèrits de docència 
del professorat de la UAB i el Decret 405/2006, de 24 d’octubre.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda, per assentiment, el següent: 
  
PRIMER. Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a 
la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius 
addicionals per mèrits de docència del professorat funcionari i contractat de la UAB, 
que han obtingut avaluació positiva, d’acord amb la documentació annexa (Annex 
núm. 15. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
 
TERCER. Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
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QUART. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
9.2. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió del personal 
docent i investigador funcionari i contractat. Avaluació 2021.  
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que proposa 
l’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de gestió del personal 
docent i investigador funcionari i contractat segons l Resolució REU/3817/2021, de 23 de 
desembre, les certificacions emeses per l’AQU Catalunya referents als complementes 
retributius autonòmics per mèrits de docència i de gestió del professorat de la UAB i el 
Decret 405/2006, de 24 d’octubre.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda, per assentiment, el següent: 
 
PRIMER. Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a 
la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius 
autonòmics per mèrits de gestió del professorat funcionari i contractat de la UAB, 
que han obtingut avaluació positiva, d’acord amb la documentació annexa (Annex 
núm. 16). 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
 
TERCER. Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
QUART. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
9.3. Aprovació dels complements retributius addicionals de recerca i de transferència per 
al personal docent i investigador funcionari. 1a convocatòria AAI 2022 AQU Catalunya  
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que proposa 
l’aprovació dels complements retributius addicionals de recerca i de transferència per al 
personal docent i investigador funcionari segons la Resolució REU/3818/2021, de 23 de 
desembre, les certificacions emeses per l’AQU Catalunya referents als complements 
retributius autonòmics per mèrits de recerca del professorat funcionari de la UAB i el Decret 
405/2006, de 24 d’octubre.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda, per assentiment, el següent: 
 
PRIMER. Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a 
la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius 
addicionals per mèrits de recerca del professorat funcionari de la UAB que han 
obtingut avaluació positiva, d’acord amb la documentació annexa (Annex núm. 17). 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
 
TERCER. Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
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QUART. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
9.4. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del personal 
docent i investigador contractat. Avaluació AQU 1a convocatòria AAI Contractat 2022, per 
estimació de recurs.  
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que proposa 
l’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del personal 
docent i investigador contractat segons la Resolució REU/3818/2021, de 23 de desembre, 
les certificacions emeses per l’AQU Catalunya referents als complements retributius 
autonòmics per mèrits de recerca del professorat de la UAB i el Decret 405/2006, de 24 
d’octubre.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda, per assentiment, el següent: 
 
PRIMER. Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a 
la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius 
autonòmics per mèrits de recerca del professorat contractat de la UAB que han 
obtingut avaluació positiva. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
 
TERCER. Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
QUART. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
Punt 10. Torn obert de paraules 
  
La presidenta del Consell Social expressa que assumeix el càrrec com un repte. Manifesta 
conèixer la Universitat, ja que porta temps com a presidenta de la Comissió Econòmica de 
l’òrgan esmentat i proposa seguir un programa continuista respecte del president anterior. 
Així mateix, assegura que vol seguir apropant-se a la resta de la Universitat per donar-li un 
major valor.  
 
El doctor Ysàs exposa que des de fa temps diferents professors li han traslladat queixes 
amb la gestió dels viatges, sobretot des de la pandèmia. El vicerector d’Economia i el gerent 
li responen que aquesta qüestió s’ha abordat amb la finalització del contracte administratiu 
que hi havia amb Viajes el Corte Inglés com a únic proveïdor de viatges a la casa i que la 
UAB s’ha adherit al concurs promogut pel CSUC, el qual ha establert un acord marc en 
virtut del qual el personal de la Universitat podrà gestionar el viatge a través de tres 
empreses diferents, la qual cosa en millorarà la gestió.  
 
El doctor Pàmies pregunta quants màsters oficials hi ha sense subvenció pública. La 
vicerectora de Personal Acadèmic contesta que hi ha entre 11 i 12 màsters i 1 estudi de 
grau i que estan bastant repartits entre els diferents centres.  
 
La vicerectora de Recerca informa que les vicerectores de Recerca i d’Innovació, de 
Transferència i de Emprenedoria organitzaran una sessió informativa sobre els projectes 
Generación del Conocimiento que estan a punt de sortir.  



20 
 
 

 
Ester Fernández manifesta la seva queixa sobre la gestió dels romanents. El vicerector 
d’Economia contesta que es vol aprovar una instrucció per millorar aquesta gestió.  
 
El rector agraeix la presència de tots els assistents i convida tothom als dos concerts de 
Nadal que se celebraran i a la cursa solidària d’aquest cap de setmana.  
 
  
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 13.41 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
 
La secretària general        Vist i plau 

El rector 
 
 


